

## Towngas Telecommunications Company Limited 名氣通電訊有限公司



21/F, 363 Java Road, North Point, Hong Kong  
Tel : (852) 3956 9888  
Fax : (852) 2963 3524  
Website : www.towngastelecom.com  
Email Address : info@towngastelecom.com

香港北角渣華道363號21樓  
電話 : (852) 3956 9888  
傳真 : (852) 2963 3524  
網址 : www.towngastelecom.com  
電子郵件 : info@towngastelecom.com

### Senior Management

Joseph Lai	General Manager
Walter Ngan	Deputy General Manager – Business Development & Operation (HK)
Henry Yeung	Senior Vice President – Business Development (Mainland)
George Chan	Senior Vice President – Infrastructure & Operation (Mainland)
Ben Liu	Senior Vice President – Finance, Legal & Administration

### 高層管理人員

黎榮發	總經理
顏慶華	副總經理 — 業務拓展及營運 (香港)
楊國光	高級副總裁 — 業務拓展 (內地)
陳文良	高級副總裁 — 基建及營運 (內地)
廖志斌	高級副總裁 — 財務、法務及行政

### Business Activities

Towngas Telecommunications Company Limited (TGT), a wholly owned subsidiary of the Hong Kong and China Gas Company Limited, is one of the Hong Kong's premier fixed telecommunications network operators, our core business includes Connectivity, Data Centre and Cloud Computing. TGT was established in 2004 and have expanded our business in the mainland since 2007, our footprints reached many regions of China.

TGT seizes business opportunities under the big data era; we have established 7 networked data centres in Hong Kong, Guangdong, Beijing, Jinan, Dalian and Harbin, which comply with TIA-942 Rated 3+ international standards, accommodating up to 30,000 server racks.

We provide customers with one stop data centre solution, networked data centre as well as the geographic advantage, TGT helps bridge Hong Kong and the mainland. As a gateway to China, we enable overseas customers to spread their business to China; we also enable mainland customers to develop overseas market by becoming the springboard to access international markets. We will continue to strengthen our data centre business, so as to deliver the best quality service and ensure further business expansion for our customers.

### Affiliates / Subsidiaries

Company Name : TGT Union Financial Data Services (Dongguan) Company Limited  
Towngas Telecom (Shangdong) Company Limited  
Shenzhen Internet Exchange Company Limited  
CEInet TGT Network Technology (Beijing) Company Limited  
Beijing Chibo TGT Data Services Company Limited

### 業務概況

名氣通電訊有限公司 (名氣通) 是香港中華煤氣有限公司的全資附屬機構，也是香港的固網服務供應商之一，主營業務有網絡連接、數據中心及智能雲端。名氣通於2004年成立並於2007年開始將業務拓展至內地，現已遍佈內地多個地區。

隨著大數據時代的來臨，名氣通抓緊機遇，於香港及內地建有 7 座參照 TIA-942 Rated 3+ 級國際建築標準的中立大型數據中心，分別位於香港、東莞、北京、濟南、大連及哈爾濱，總規劃可容納高達30,000多個機櫃，形成完善的數據中心集群。

名氣通為客戶提供一站式的數據服務方案，互聯互通數據中心可互為備份，加上地利優勢，讓兩地同步接軌。不僅內地的客戶可通過我們的數據中心網絡拓展業務至海外市場，成為客戶進入國際市場的跳板；我們亦可助客戶開拓業務至內地。憑藉堅實的行業基礎和全面的服務，我們將繼續積極拓展數據中心業務，協助客戶推動業務邁步向前。

### 聯營或附屬公司

公司名稱 : 東莞名氣通聯合金融數據服務有限公司  
山東名氣通電訊有限公司  
深圳互通聯寬帶網絡有限公司  
中經名氣網絡技術(北京)有限公司  
北京馳波名氣通數據服務有限公司